



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 442

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1963

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 442

1962

I. Nos. 6334-6354

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 9 October 1962 to 22 October 1962*

	<i>Page</i>
No. 6334. United Nations and Cameroon:	
Agreement for the provision of operational and executive personnel. Signed at Yaounde, on 29 August 1962	3
No. 6335. Union of South Africa and Sweden:	
Agreement for the avoidance of double taxation with respect to death duties. Signed at Stockholm, on 29 May 1961	15
No. 6336. Algeria:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Algiers, 30 September 1962	37
No. 6337. United States of America and El Salvador:	
Exchange of notes constituting an arrangement relating to radio communications between amateur stations on behalf of third parties. San Salvador, 5 April 1962	41
No. 6338. United States of America and International Atomic Energy Agency:	
Agreement (with annexes) for the application of Agency safeguards to four United States reactor facilities. Signed at Washington, on 30 March 1962	49
No. 6339. United States of America and Ecuador:	
General Agreement for economic, technical and related assistance. Signed at Quito, on 17 April 1962	69
No. 6340. United States of America and Israel:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with Memorandum of Understanding). Signed at Washington, on 3 May 1962	83

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 442

1962

I. Nos 6334-6354

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 9 octobre 1962 au 22 octobre 1962*

	<i>Pages</i>
N° 6334. Organisation des Nations Unies et Cameroun:	
Accord régissant l'envoi de personnel d'administration et de direction. Signé à Yaoundé, le 29 août 1962	3
N° 6335. Union sud-africaine et Suède:	
Convention tendant à éviter la double imposition en matière d'impôts sur les successions. Signée à Stockholm, le 29 mai 1961	15
N° 6336. Algérie:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Alger, 30 septembre 1962	37
N° 6337. États-Unis d'Amérique et Salvador:	
Échange de notes constituant un accord relatif aux radiocommunications échangées entre stations d'amateurs pour le compte de tierces personnes. San Salvador, 5 avril 1962	41
N° 6338. États-Unis d'Amérique et Agence internationale de l'énergie atomique:	
Accord (avec annexes) relatif à l'application des garanties de l'Agence à quatre ensembles réacteurs aux États-Unis. Signé à Washington, le 30 mars 1962	49
N° 6339. États-Unis d'Amérique et Équateur:	
Accord général relatif à une aide dans les domaines économique et technique et dans des domaines connexes. Signé à Quito, le 17 avril 1962	69
N° 6340. États-Unis d'Amérique et Israël:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec memorandum d'accord). Signé à Washington, le 3 mai 1962	83

No. 6341. United States of America and Dominican Republic:	<i>Page</i>
Agreement relating to investment guaranties. Signed at Washington, on 2 May 1962	99
No. 6342. United States of America and Dominican Republic:	
Peace Corps Agreement. Signed at Washington, on 2 May 1962	107
No. 6343. United States of America and Ireland:	
Agricultural Trade Agreement. Signed at Washington, on 3 May 1962	117
No. 6344. United States of America and Yugoslavia:	
Agricultural Commodities Agreement under Title IV of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Belgrade, on 21 April 1962	123
No. 6345. United States of America and Morocco:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to agricultural commodities. Rabat, 9 February 1962	135
No. 6346. United States of America and Tunisia:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the Peace Corps Program. Tunis, 7 and 13 February 1962	155
No. 6347. United States of America and Tunisia:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Tunis, on 16 February 1962	161
No. 6348. United States of America and Ghana:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the continued application to Ghana of certain treaties and agreements concluded between the United States of America and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland. Accra, 4 September and 21 December 1957 and 12 February 1958	175
No. 6349. United States of America and Republic of Korea:	
Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Seoul, on 2 March 1962	185
No. 6350. Cuba and Czechoslovakia:	
Agreement concerning co-operation in matters of health. Signed at Prague, on 5 April 1961	201

	<i>Pages</i>
N° 6341. États-Unis d'Amérique et République Dominicaine:	
Accord relatif à la garantie des investissements. Signé à Washington, le 2 mai 1962	99
N° 6342. États-Unis d'Amérique et République Dominicaine:	
Accord relatif au Peace Corps. Signé à Washington, le 2 mai 1962	107
N° 6343. États-Unis d'Amérique et Irlande:	
Accord de commerce agricole. Signé à Washington, le 3 mai 1962	117
N° 6344. États-Unis d'Amérique et Yougoslavie:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre IV de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Belgrade, le 21 avril 1962	123
N° 6345. États-Unis d'Amérique et Maroc:	
Échange de notes constituant un accord relatif aux produits agricoles. Rabat, 9 février 1962	135
N° 6346. États-Unis d'Amérique et Tunisie:	
Échange de notes constituant un accord relatif au programme du Peace Corps. Tunis, 7 et 13 février 1962	155
N° 6347. États-Unis d'Amérique et Tunisie:	
Accord sur la fourniture de produits agricoles, conclu en vertu du titre I de la loi sur le développement des échanges commerciaux et de l'aide en produits agricoles, telle qu'elle est modifiée (avec échange de notes). Signé à Tunis, le 16 février 1962	161
N° 6348. États-Unis d'Amérique et Gbana:	
Échange de notes constituant un accord sur le maintien en vigueur, à l'égard du Ghana, de certains traités et accords conclus entre les États-Unis d'Amérique et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord. Accra, 4 septembre et 21 décembre 1957 et 12 février 1958	175
N° 6349. États-Unis d'Amérique et République de Corée:	
Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Séoul, le 2 mars 1962	185
N° 6350. Cuba et Tchécoslovaquie:	
Accord de coopération dans le domaine de la santé. Signé à Prague, le 5 avril 1961	201